
 
 
 
Komisia kultúry, mládeže a športu pri MsZ v Šali 
 
                                          
 

Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia komisie kultúry, mládeže a športu pri MsZ 

 
 
 
Dátum a miesto: 23. 1. 2012, zasadacia miestnosť MsÚ 
Prítomní: viď prezenčná listina   
MUDr. Svetozár Hikkel ospravedlnený 
  
 
 

 
 
 
Program:   1. Otvorenie 
                   2. Kontrola prijatých uznesení 
                   3. Kultúrno-spoločenské podujatia na mesiac február 2012 
                   4. Návrh rozpočtu na rok 2012 
                   5. Návrh plánu činnosti na rok 2012 
                   6. Rôzne 
                   7  Návrh na uznesenie  
                   8. Záver     
                    
                    

 
                    
Priebeh zasadnutia: 
 
1. Zasadnutie otvoril a viedol predseda komisie Mgr. Július Morávek, ktorý privítal všetkých 
    prítomných.  
 
2. Kontrola plnenia uznesení – predložila tajomníčka komisie Gabriela Dušeková 
    Bolo odporučené: 
-    odboru kultúry doplniť podujatia na mesiac január 2012 o podujatia ďalších  

       subjektov - úloha splnená 
 -    odboru kultúry s MsKS  doriešiť digitalizáciu kina v roku 2012 - je zakomponovaná 

do rozpočtu mesta 
-     odboru kultúry vydávať mesačne prehľad podujatí Kam v Šali a doriešiť počet     
       výtlačkov a ich distribúciu - sumarizácia prebieha, bolo odporučené zakomponovať    
       i športové podujatia  
- predsedovi komisie pripraviť plán činnosti komisie na rok 2012 – úloha splnená  
- podnety členov komisie kultúry  k plánu činnosti komisie na rok 2012 zaslať  
      emailom predsedovi komisie - plán práce komisie kultúry je spracovaný 
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3. Kultúrno-spoločenské podujatia na mesiac február  
    Program kina MsKS Šaľa a program kultúrnych podujatí MsKS Šaľa bol predložený  
    členom komisie kultúry a bude zverejnený na webe mesta. Komisia kultúry informáciu 
    berie na  vedomie, materiál tvorí prílohu tejto zápisnice.  
 
4. Návrh rozpočtu na rok 2012  
    Členovia komisie obdržali písomný  materiál návrhu rozpočtu na rok 2012. Za MsKS  
    informáciu predložila Mgr. Ľudmila Iványiová V diskusii sa členovia komisie zamerali 
    na digitalizáciu kina, na potrebu výmeny sedadiel v divadelnej sále. Bolo konštatované, že 
    rozpočet  MsKS  je zostavený  na úrovni  roka 2011. Podstatné výhrady k rozpočtu z radov   
    členov komisie kultúry neboli. 
    Komisia kultúry podporuje  programy kultúry vlastnej činnosti oproti  komerčnej činnosti.   
    Referát kultúry, ZPOZ nepatrí pod komisiu kultúry, na základe  vypracovanej novej   
    smernice ZPOZ dôjde k úspore na tejto položke. Diskutovalo sa i k pamiatkovej    
    starostlivosti. Na tejto položke nie sú plánované finančné prostriedky na údržbu kultúrnych  
    pamiatok okrem zaplatenia faktúry za vyhotovenie schodov k soche sv. Trojice. 
    PhDr. Rudolf Kuklovský konštatoval, že MsKS  má výdavkovú čas vyššiu ako príjmovú.   
    Právna subjektivita nemá opodstatnenosť. 
    Členovia komisie sa zaoberali i rozpočtom na  kapitole šport. Navrhli vyčleniť 4 tis. Eur 
    na večianske ihrisko pre FK Veča. Ing. E. Velazquézová odporučila udržiavať budovu   
    ZŠ Komenského. 
    Rozpočet MsKJJ nebol prerokovaný, nakoľko riaditeľka MsKJJ sa napriek  pozvaniu na  
    zasadnutí komisie nezúčastnila, komisii nie je známe stanovisko riaditeľky k návrhu  
    programu 11 kultúra.  
 
5. Návrh  plánu činnosti komisie kultúry na rok 2012 
    Písomný materiál návrhu činnosti komisie kultúry na rok 2012 bol doručený členom  
    komisie. K predloženému  materiálu členovia komisie  nemali pripomienky a odporučili 
    Plán činnosti komisie kultúry na rok 2012 schváliť. 
 
6. Rôzne 
    Do bodu rôzne Mgr. Július Morávek predložil spracovaný  písomný návrh do MsZ, ktorý 
    pripravil Ing. Jozef Mečiar na rozdelenie komisie kultúry, a to na  komisiu kultúry a na  
    komisiu športu. Vychádzajúc z diskusných príspevkov členov komisie nebolo odporučené  
    z ich strany rozdeliť komisiu kultúry a vytvárať samostatnú komisiu športu.    
    Členovia komisie diskutovali  k problematike násilností zo strany skupiny mladých na  
    mládež a dospelých na zimnom štadióne ako i k podávaniu alkoholických nápojov  
    v bufete zimného štadióna.   
    Výhrady Rubina Kostova k neschváleniu jeho žiadosti na odpustenie nájomného 
    pre Fotoklub v Spoločenskom dome v Šali-Veči  na rok 2012. 
    Mgr. Alena Demková informovala o voľnočasových aktivitách CVČ v čase polročných 
    a jarných prázdnin. 
    
 . 
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Návrh na uznesenie: Uznesenie tvorí prílohu tejto zápisnice. 
 
 
 
Šaľa  24. 1. 2012 
 
 
 
 
 
 
 
zapísala: Gabriela Dušeková                                                 Mgr. Július Morávek 
               taj. komisie                                                                predseda komisie 
              
 
                                                                                                 
 
 
 
Na vedomie: 
1. primátor mesta  
2. zástupca primátora 
3. prednostka úradu 
4. ved. org. odboru 
5. ved. odboru ŠSVaK 
6. členovia komisie 
7. predseda komisie 
8. taj. komisie 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                                                                 
 
 
 
                                                       
 



 
              
 


